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Een nadere kennismaking met….. 

De afgelopen jaren hebben we middels een kort interview nader kennis 

gemaakt met tien van onze (oud-)leden. U kan het nog eens teruglezen op onze 

verenigingswebsite (ttvhe.nl).  

Vorig jaar was penningmeester en trouw lid Bert van de Kamer als laatste aan 

de beurt. Hoog tijd om iemand anders aan u voor te stellen. En het heeft al veel 

te lang geduurd voordat dit lid aan de beurt kwam: de sympathieke Joyce 

Ynzonides-Janissen. Al jarenlang deel uitmakend van ons eerste 

competitieteam en de Hellevoets Effectfamilie. 

 
Van Rotterdam naar Tilburg, naar Hellevoetsluis. 

Joyce is op 13 september 1971 in Rotterdam ter wereld gekomen. Ze heeft het 

eerste deel van haar jeugd bij haar moeder in Rotterdam doorgebracht, 

voordat ze naar haar vader in Tilburg verhuisde. In Tilburg ontdekte ze de 

tafeltennissport en dat is nooit meer uit haar systeem verdwenen.  

Joyce bezocht in Rotterdam de basisschool en na haar verhuizing naar Tilburg 

maakte ze deze daar af. Ze startte na de basisschool in Tilburg de Mavo-

opleiding om die na haar verhuizing naar Hellevoetsluis daar af te ronden. 

Hoezo flexibel… 

Na de Mavo keerde Joyce voor haar studie terug naar geboortestad Rotterdam 

om de Hotelschool te bezoeken. Ze ging daarvoor op kamers. Aansluitend 

volgde Joyce een boekhoudopleiding (BKB-PDB-MBA).  

Joyce keerde weer terug naar Hellevoetsluis en woont daar naar grote 

tevredenheid. Joyce: “Een prima plaats om te wonen. Je hebt er alles wat je 

nodig hebt. Je bent zo in Rotterdam.” 

http://ttvhe.nl/
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Getrouwd, drie kinderen. 

Joyce is getrouwd met Arno Ynzonides (eveneens lid van onze vereniging) en 

samen hebben ze dochter Alyssa. Uit een eerdere relatie heeft Joyce nog twee 

andere kinderen: Joey en Ashley. Inmiddels is Joyce ook twee kleinkinderen 

rijker: Selena en Mila.  

Opvoeden van kinderen. 

Joyce: “Het opvoeden van de kinderen was en is een boeiende bezigheid. Bij 

het opvoeden is voor mij het aanleren van normen en waarden belangrijk. Ik 

probeerde de kinderen ook zoveel mogelijk aandacht en liefde te geven, ze te 

begrijpen, aan te voelen. Ik leerde ze begrip voor een ander te hebben. Ik 

voedde op met verstand en gevoel waarbij ook ruimte was voor een lach en 

een traan. Lachen met elkaar staat bij mij op 1. En natuurlijk gaat alles niet 

vlekkeloos. Dan denk je dat je iets bereikt hebt, gebeurt er iets waardoor je 

moet corrigeren of opnieuw moet beginnen.” 

Werkzame leven. 

Joyce werkt als HR Officer bij Helvoet Rubber en Plastic 

Technologies BV. Het bedrijf bestaat dit jaar 85 jaar, heeft 

vestigingen in Nederland, België, India en Polen. Helvoet 

Rubber en Plastic Technologies heeft een leidende positie 

opgebouwd in het leveren van precisieonderdelen en 

complexe assemblages van kunststof, metaal en rubber. 

Vooralsnog wil Joyce tot aan haar pensioen blijven werken. Joyce: “Helaas gaat 

onze vestiging in Hellevoetsluis in de loop van 2025 sluiten. Het is een pittige 

tijd, maar gelukkig is Helvoet heel hecht en voelt het als een familie. Ik geniet 

van het contact met mensen en je blijft je hersenen trainen door zo lang 

mogelijk te blijven werken.” 
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Geen politieke interesse. 

Er is veel wantrouwen in de 

Nederlandse politiek. Joyce heeft geen 

enkele interesse in politiek. Ze heeft 

nog nooit van haar stemrecht gebruik 

gemaakt.  

Wel veel hobby’s. 

Joyce geniet van het leven en heeft veel hobby’s en interesses: zwemmen, 

fitness, tafeltennis, fietsen, wandelen, tuinieren, fotoalbums maken, puzzelen, 

knutselen, met vrienden afspreken en last but not least haar “diertjes”. Dan 

blijft er vanzelfsprekend weinig tijd over voor televisie. Joyce: “Nee, ik kijk 

weinig naar de televisie. Soms kijk ik naar een goede film op Netflix.” 

Vakantie. 

Joyce: “We gaan het liefst vier keer per 

jaar op vakantie. Het zijn altijd actieve 

vakanties waarbij wij zoveel mogelijk 

willen zien en doen.” 

Lekkerbek. 

Joyce geniet van lekker eten. Joyce: “Ik ben een lekkerbek. Ik lust alles, vind 

alles lekker, maar je moet mij ’s nachts niet voor eten wakker maken. ’s Nachts 

wil ik liever slapen😉!!!” 

Tafeltennis. 

Op tienjarige leeftijd (1981) is Joyce bij ttv Luto in Tilburg gaan tafeltennissen. 

In 1986 werd ze lid van Hellevoets Effect. Enthousiast ging ze daar verder met 
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datgeen ze in Tilburg bij ttv Luto begonnen was. Na twee jaar werd Joyce door 

haar trainers (red. - jazeker, ttv Hellevoets Effect was een grote vereniging en 

had trainers) geadviseerd bij ttv De Sprint in Brielle te gaan spelen. Joyce had 

talent en ttv De Sprint had meer meisjesleden en Joyce kon met Meisjesteam 1 

op een hoger niveau in de competitie uitkomen. Die kans greep Joyce met 

beide handen aan. Hierdoor was Joyce in de periode 1988-1990 vier dagen in 

de week met tafeltennis bezig!  

Joyce verliet beide verenigingen in 1990 om in Rotterdam te gaan studeren. In 

2006 keerde Joyce weer terug op het oude nest Hellevoets Effect om er daarna 

niet meer weg te gaan.  

Joyce: “Tafeltennis is een mooie sport. Je hebt er een goede conditie en 

reflexen voor nodig. Je bestrijdt elkaar sportief, fanatiek tijdens een wedstrijd, 

maar daarna ontmoet je elkaar onder het genot van een drankje in de kantine. 

Deze sport verbindt.”  

Het absolute hoogtepunt was voor Joyce het winnen van de Loyaliteitsbeker bij 

het internationale tafeltennistoernooi in het Spaanse Lloret del Mar. Een echt 

dieptepunt kan ze niet noemen.  

Dat ze al zo lang lid is van Hellevoets 

Effect komt doordat het 1 grote familie 

is, met trouwe leden. De leden staan 

altijd voor je klaar. Alles is top 

geregeld, zowel qua tafeltennis als 

daaromheen. Veel leden verdienen een 

pluim: Carola Kweekel, Joke de Brandt, 

Joost Voogt, Bert van de Kamer, Bert Brinkman, Gerard de Man, etc…  
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Joyce hoopt nog vele jaren van de tafeltennissport in Hellevoetsluis te kunnen 

genieten. Als vrijwilliger zorgt Joyce voor de jaarlijkse kascontrole ten behoeve 

van de Algemene Ledenvergadering. Ze blijft ook in het najaar competitie 

spelen en is tevreden over de huidige competitieopzet.  

 
We danken Joyce voor de medewerking aan deze nadere kennismaking voor de 

volgers van Hellevoets Effect. We wensen haar nog veel sportieve jaren toe. 


